
Český rybářský svaz, z.s. 
místní organizace Rožnov pod Radhoštěm 
Palackého 2678, 756 61 Rožnov pod Radhoštěm 
 
 
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 18.12.2023 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO 
Jašek Ondřej, Mgr. – místopředseda MO 
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 
Kocián Tomáš – pokladník MO  

 
Omluven: 
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO 
 
Host: 
Martin Sosnowski – vedoucí dětského rybářského 
kroužku

Václav Liška (dozorčí komise) 
 

 

PROGRAM LISTOPADOVÉ SCHŮZE 
 

Předseda MO, Ing. Pavel Kocián informoval o tom, že kontaktoval Bc.Tomáše Kočicu z ČRS ohledně datových 
náročností RISu, bohužel prozatím nedostal odezvu. Zjistil však nutné hardwarové vybavení – doporučený 
typ laserové tiskárny pro tisk cenin. Dále kontaktoval několik MO v rámci VÚS, aby zjistil, jak řešili nutnost 
zřízení internetového připojení pro výdej povolenek atd. 
Výborem MO bylo domluveno zřízení internetové přípojky rybářské boudy u firmy Hvfree.net, zařídí 
Tomáš Kocián. 
 
Předseda a jednatel MO zřídili terminovaný vklad, na dobu 6 měsíců s úrokem 5,3%. 
 
První lednová schůze v novém kalendářním roce je naplánována na 22.ledna 2024. 

 
Jednatel MO, Mgr. Zdeněk Cvikl informoval o došlé poště a průběžně odevzdávaných povolenkách. Dále 
podal info, že prozatím má do systému RISu převedenou členskou základnu v počtu cca 576 osob + jednu 
osobu, která byla převedena z MO Hustopeče (kde se jim omylem objevila v systému). Jednatel MO je 
osobou, která má prozatím jako jediná osoba z MO přístup k administrátorskému typu účtu. Postupně bude 
přidělovat práva do RISu pro další osoby (vedoucího rybářské stráže, dozorčí komisi, hospodáře,..). 
Jednatel připraví rozpis funkcí a přístupových práv do konce roku 2023. Přístupové údaje poskytne i 
předsedovi DK. V pátek 22.12.2023 proběhne školení na systém RIS v Novém Jičíně, školitelem bude 
Ing.Radek Harabiš z MO Frenštát p.R.. 
 
Hospodářský odbor: Ing. Martin Holčák 
Hospodář MO domluvil plůdek pstruha potočního  ( 150 000 ks) na jarní vysazování u MO v Pstruží. 
 
Pokladník MO, pan Tomáš Kocián informoval o stavu účtu a odvodech za 4.kvartál 2023. Poprosil jednatele, 
aby připravil termíny výdeje povolenek v roce 2024. 
Dále byly stanoveny podmínky výdeje bezplatných povolenek u členů výboru, DK a rybářské stráže. 
 
Byla zmíněná i otázka změn v dohodách o  provedení práce v nadcházejícím kalendářním roce. Předseda 
bude kontaktovat VÚS Ostrava ohledně těchto změn, zda se nějak dotknou naší činnosti. 
  



 
Dozorčí komise: 
Pan Václav Liška reagoval na dotaz pana Zdenka Ráry na listopadovém výboru ohledně havarijního stavu 
panelové cesty na přehradě Horní Bečva. Kontaktoval Povodí Moravy a dostal odpověď. Povodí Moravy má 
v plánu opravovat přístupovou cestu k přehradě, v horizontu 2 let. 
 
Obrátil se na vyjádření hospodáře ohledně vyjímek lovu přívlačí na pstruhových revírech do konce 
listopadu. Tyto možnosti budou dále probrány na lednovém výboru. 
 
Podal výboru MO soupis veškeré kontrolní činnosti za rok 2023. 
 
Vedoucí rybářského kroužku Martin Sosnowski podal dotační žádost na MěÚ Rožnov pod Radhoštěm, 
týkající se pořádání dětských rybářských závodů.  
 
 

USNESENÍ PROSINCOVÉ SCHŮZE 
 

Výbor MO bere na vědomí: 
Nutnost přesunu dat do systému RIS. 
 
Výbor MO schvaluje: 

1) Rozšíření pracovní skupiny v souvislosti s přesunem dat do systému RIS – jednatel zpracuje do 
konce roku 2023 

2) Zřízení internetové přípojky rybářské boudy 
3) Navýšení hovorného pro členy výboru MO 

 
Výbor MO ukládá: 

1) Pokladník MO, p. Tomáš Kocián kontaktuje Hvfree.net ohledně zřízení internetové přípojky rybářské 
boudy. 

2) Předseda MO pošle dotaz na VÚS Ostrava dotaz, jaké změny v souvislosti s DPP nastanou v roce 2024 
3) Jednatel s předsedou dozorčí komise se zúčastní školení systému RIS v Novém Jičíně, pátek 

22.12.2023 
4) Místopředseda MO aktualizuje webové stránky MO s navedením vkladových listů pro platby 

povolenek, členských známek a brigádnické povinnosti nejdříve 31.12.2023, tak aby veškeré platby 
na rok 2024 proběhly až od 01.01.2024! 

 
 

Zápis zapsal 18.12.2023, místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek,  
kontrolu zápisu provedl předseda MO, Ing. Pavel Kocián, 19.12.2023

 
 


